



## PROTOKOLL FR 07/2021

Datum: 2021-12-14

Plats: Teamsmöte, 18.00

Närvarande: \* Håkan Olsson HO, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Bengt Johansson BJ, Ledamot  
\* Madelaine Lundin ML, Ledamot  
Christer Jönsson, Sportgrenskoordinator

Under § 67 D & E Sören Emmerwall, SBF:s kansli

- 
- § 61 **Mötets öppnande**
  - § 62 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 63 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 64 **Ekonomi**
  - § 65 **Dispenser**
  - § 66 **Uppklassning/utbildning**
  - § 67 **Rapporter/skrivelser**
  - § 68 **Tävlingsbesök/möten**
  - § 69 **Nästa möte**
  - § 70 **Mötets avslutande**
- 

### § 61 **Mötets öppnande**

Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla deltagare välkomna.

### § 62 **Föregående mötesprotokoll**

§ 47 D/ Skrivelse från Fredrik Bergsten, Skepptuna MK om kompressionsskydd från Simpson tillsammans med hybridkydd. BJ övertar ärendet från MOB.

### § 63 **Fastställande av mötets dagordning**

Vi fastställer mötets dagordning.

### § 64 **Ekonomi**

Vi har inte fått in någon ekonomisk rapport.

### § 65 **Dispenser**

-

### § 66 **Uppklassning/utbildning**

A/ Södra BF ansöker om att Rebecca Lennartsson, Kristianstad FRC, ska få bli funktionärsutbildare för A-licens.

Beslut: Vi godkänner, hon får utbildarnummer 23. ML besvarar.

B/ Västra BF ansöker om att Mattias Johansson, Dals MK, ska bli ny vagnboksutfärdare.

Beslut: BJ tar en dialog med Mattias. Vi bordlägger ärendet till nästa möte.

---

## § 67 **Rapporter/skrivelser**

A/ Skrivelse från Stefan Lundqvist, SGA Södermanland/Västmanland om officiella meddelanden. ML utreder vad som kan göras på hemsidan och besvarar Stefan.

B/ Återupptagning av skrivelse från Västra BF om kurs för förarutbildare.

Detta ligger på distrikten idag, så Västra BF:s kommitté behöver vända sig dit. HO besvarar.

C/ Vagnboksutfärdare från Södra för utvärdering.

Vi kallar in SGA och Distriktstekniker till ett separat möte angående detta.

D/ Folkranceserie 2022.

Vi jobbar vidare med regelverket för serien och med vilka tävlingar/arrangörer som ska ingå.

E/ Anbudsapp

Tisdag 21/12 har vi uppstartsmöte med HiQ för anbudsappen.

F/ Eventuella regeländringar till 2022.

BJ tittar på de justeringar som behöver göras i TK reglerna. ML tittar på TL regler.

G/ Skrivelse från MS Umeå.

HO besvarar.

## § 68 **Tävlingsbesök/möten**

-

## § 69 **Nästa möte**

Ordföranden kallar vid behov.

## § 70 **Mötets avslutande**

---

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Madelaine Lundin*

---

*Håkan Olsson*